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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az Igaz-
ságügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjé-
hez

„Meddig kezelik még mostohán a határon túlról menekült és kitelepített magyarokat? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

A II. világháborút követő lakosságcsere-egyezmény, illetve magyarellenes üldözés hatásár a
mintegy 216 ezer magyar kényszerült hátrahagyni felvidéki, valamint délvidéki tulajdonait, é s
az akkori Csehszlovákiából és Jugoszláviából a csonka Magyarország területére menekülni .
Az 1949. július 25-ei Csorba-tói egyezménnyel és az 1956. május 29-én megkötött magyar-
jugoszláv egyezménnyel érvénybe lépő , az 1947 . évi XVIII. törvénnyel becikkelyezett Párizs i
Békeszerződés 29. cikke 3 . pontjának értelmében az a kedvezőtlen helyzet alakult ki, hog y
eme tragikus sorsú honfitársaink kárpótlására Magyarország Kormányának kellett kötelezett-
séget vállalnia . A feladat közel 70 éve hárult országunkra, amely során bár a Kormány kétsze r
is tett egy gyenge próbálkozást az ügy rendezésére, az Alkotmánybíróság a 37/1996 . (IX. 4 . )
határozatában alkotmányellenes mulasztást állapított meg, továbbá felszólította az Országgyű -
lést, hogy 1997 . június 30-ig tegye meg a szükséges intézkedést. A jogosultak viszont azóta i s
hiába várják a kártalanítást .

A Jobbik Magyarországért Mozgalom már többször emlékeztette Önöket a lezáratlan ügyre .
2014 júniusában például Sneider Tamás és Szávay István jobbikos országgyűlési képviselők
tették fel kérdésüket a Felvidékrő l kitelepítettek ügyében K/211-es irományszámon .



Kérem Önt, Miniszter Úr, hogy adjon tájékoztatást a Felvidékrő l kitelepített magyarság kár -
pótlásának koncepciójáról, amely az írásbeli kérdésre adott K/211/1-es irományszámú válasz -
ban is szerepel! Melyik kormányszerv foglalkozik a jogosultak adatainak és vagyonbejelenté-
seinek összegyűjtésével, és hol tart ebben a munkában? Mikorra várható a törvényjavaslat be -
nyújtása a Parlament elé, és mit fog tartalmazni ?

Kérdezem továbbá, hogy mire számíthatnak az egykori Jugoszlávia területérő l távozni kény-
szerülő magyarok? Az ő kártalanításukra mikor és milyen formában kerülhet sor ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2015 . december 15 .

Tisztelettel :

Ander Baláz s
Jobbik


	page 1
	page 2

